
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Kaliště ze dne 12.12.2007. 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil v 18,00hod.starosta.Uvítal přítomné, jako 
ověřovatele dnešního zápisu určuje p. Jakoubka. Omluveni jsou Lojda Jaroslav a Kalášek. 

Se zápisem z minulé porady seznamuje místostarosta Jindřich Kučera, K zápisu nejsou 
připomínky, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

- Starosta Horních Dubenek ing.Lapeš žádá dopisem, zda bychom nepřispěli 
finanční částkou na provoz DPS v Janštejně. Starosta po konzultaci s okolními OÚ 
navrhuje částku 3,000,-Kč. Zastupitelstvo s touto částkou souhlasí. 

- Starosta informuje, že za nábytek, který jsme odvezli po likvidaci FÚ v Třešti jsme 
zaplatili 1.200,-Kč. 

- Byl odebrán vzorek pitné vody na výskyt radonu. Jelikož množství radonu je ve 
vodě vyšší než 300bek., je možno realizovat novou odradonovací stanici se 100% 
dotací. 

- P.Havlík požádal o možnost přemístění přístřešku na dřevo z parcely č.25 na 
obecní parcelu 24/3 .Zastupitelstvo souhlasí, v budoucnu by tato parcela mohla být 
směněna za část parcely, na které máme vrt pro pitnou vodu. 

- Starosta seznamuje s výsledky kontroly, kterou provedla ČŠI v naší ZŠ. 
- Do konce ledna 2008je nutno požádat o dotace z programu rozvoje venkova. 

Starosta žádá zastupitele, aby přemýšleli o titulu, o který bychom požádali. Na 
příští poradě zastupitelstva musíme rozhodnout. Dotace by měla být 104.000,-Kč, 
což je 60% částky celé akce. 

- Starosta žádá zastupitelstvo o schválení rozpočtového opatření č.3 ke dni 
29.11.07.Zastupitelé toto rozpočtové opatření schvalují. 

- Starosta oznamuje, že 29.12.2007 se bude konat v 5,00hod.odpoledne veřejná 
schůze obecního zastupitelstva. 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu na rok 2008. 

Krátká diskuze byla zaměřena na výše uvedené body porady. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a zasedání ukončil. 


